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#JAVNA TRIBINA O SPORTU#

U Hotelu Park Plaza Histria jučer je održana javna tribina o sportu u organizaciji Grada Pule.

Pozdravnu riječ uputio je pulski gradonačelnik Filip Zoričić uz uvodno izlaganje. Prisutnima se

obratio i predsjednik Sportske zajednice Grada Pule Milan Sead Soldatić.

Na javnoj su tribini održane četiri panel rasprave. Razgovaralo se o prijedlogu Nacrta Zaklade

o sportu koju je predstavio pomoćnik pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu

Grada Pule Igor Jovin, dok je nove izmjene u Pravilniku o sufinanciranju sportskih udruga izložio

tajnik Sportske zajednice Grada Pule Branko Uležić. Govorilo se o svrsi zaklade koja će

podupirati izvrsnost u pojedinačnim i grupnim sportovima, postignućima u sportu djece, mladih i

vrhunskih sportaša s područja Grada Pule, te podupirati sportske manifestacije i projekte od

interesa za Grad Pulu. Jovin je najavio kako je sljedeći korak e-savjetovanje Nacrta Zaklade u

trajanju od 30 dana.

U Pravilnik o sufinanciranju sportskih udruga uvedeni su novi kriteriji i poboljšanja koji se

odnose na vrhunski sport kao posebnu kategoriju, gdje se podržava taj oblik rada u sportu,

kompletno financiranje jednog trenera po sportu u punom iznosu bruto prosječne plaće RH

umjesto sufinanciranja velikog broja trenera, dodatna bodovanja 4. plasiranih na službenim

natjecanjima kao i dodatno bodovanje svih osvajača medalja na prvenstvu Hrvatske, bolje

bodovanje županijskih natjecanja, nagrade za kategorizirane sportaše i drugo.

Predstavnik društva PULA SPORT, Mario Peruško izlagao je na temu sportske infrastrukture

Grada Pule, trenutnog stanja, broja i troška svakog pojedinog objekta. Nastavno su se pokušali

detektirati uzroci visoke cijene korištenja, uz analizu trendova izdvajanja za sport na razini

Grada od 2013. godine kao i akumulacije gubitaka sportskih objekata koji trenutno iznose

10,6 milijuna kuna. Zaključno su iznijeti prijedlozi za usklađenje prihoda i troškova u cilju

održivosti. Pitanja prisutnih na temu sportske infrastrukture bila su usmjerena na povećanje

standarda i načina pokrivanja cijene koštanja nadstandarda.

Posljednji panel bio je posvećen temi sufinanciranja klubova putem EU fondova o čemu je

govorila predstavnica Riječkog sportskog saveza naglasivši kako imaju približno 18.000

aktivnih sportaša, 51 sport, te 194 kluba. Kroz Erasmus + program Europske unije u području

obrazovanja, treninga, mladih i sporta imaju za cilj poticati profesionalni i osobni razvoj kroz

cjeloživotno učenje.

Završetak Tribine protekao je u pozitivnoj atmosferi kroz primjere sportskih uspjeha pulskih

klubova koji su od ove godine ušli u viši rang natjecanja ili već dugo godina nižu pozitivne

rezultate u svim kategorijama. O svojim su sportskim uspjesima govorili predstavnici RK Arene,

OK Pule i Velog Vrha, Futsal Pula Stanoinvest, Judo klub Istarski borac, Plivački klub Arena,

Stolnoteniski klub Pula i drugi, izvijestili su iz Grada Pule. (iPress)
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